
 

Agendapunt 6.2 Verslag bespreking Financieel Jaarverslag 2022 
 

Tijdens het overleg van de financiële commissie op 11 april 2023 is de conceptjaarrekening 

2022 besproken in aanwezigheid van de accountant, de heer Verweij.  

Verweij geeft aan dat het zoals bekend het eerste jaar is geweest voor zijn bedrijf om 

accountantswerkzaamheden uit te voeren en hoewel door omstandigheden de controle aan 

de late kant is begonnen, het uiteindelijk goed en snel gegaan is. Alles is gedaan wat er dient 

te gebeuren en dat hiervoor alle stukken beschikbaar gesteld zijn en alle vragen 

beantwoord. Verweij heeft de werkzaamheden afgerond, de accountant zal zijn 

handtekening zetten. Verweij geeft aan dat de administratie van Badminton Nederland (BN) 

er netjes uit ziet en dat alles goed uitgevoerd wordt. De goedkeurende verklaring kan dus 

afgegeven worden. Hij heeft wel een paar aanbevelingen:  

-  het uitvoeren van de inventarisatie van de voorraden voor de shop. 

-  het op papier zetten van de P&O-procedures.  

Hartong deelt mee dat we dit jaar de jaarrekening zullen publiceren zonder 

handtekeningen. De Wit geeft aan dat de FC een getekende exemplaar nodig heeft om hun 

akkoord te kunnen geven. Inhoudelijk zullen ze een goedkeuring van de Jaarrekening aan de 

Jaarvergadering adviseren. Verweij en Thoonen zullen de jaarrekening verder afronden. 

Verweij wordt bedankt en verlaat het overleg.  

 


